



Närvarande:	Synnöve Rask	Ordförande/Hundhall	Anna Levin	Vice ordförande Hemsida, Medlemsblad PR/ Info
	Lotta How (tom § 90 h)	Kassör	Agneta Holm	Ledamot/Rallylydnad
	Gunni Borong	Suppleant	Anneli Lien	Agility
Anmält förhinder:	Inger Pettersson	Sekreterare	Tina Writler	Ledamot
	Eva Berggren	Ledamot	Robyn Åhlin	Suppleant/ Hundungdom
	Marcel Paulsson	Draghund	Cecilia Engström	Rasutveckling/ Mental
	Andreas Johansson	Specialsök	Åke Pettersson	Stuga
	Mattias Nyman	Tävling	Linda Borg	HUS/Utbildning
Adjungerad:	Ellen Lindby §90 c	Ordförande GHU		
Ej anmält förhinder:	Åsa Olofsson	Kök		

§ 80 Mötets öppnande

Ordförande Synnöve Rask hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§ 81 Val av justerare

Till justerare valdes Gunni Borong

§ 82 Val av mötessekreterare

Till mötessekreterare valdes Anna Levin

§ 83 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes med tillägg under Övriga frågor § 90 e-i.

§ 84 Godkännande av föregående protokoll

Föregående protokoll från styrelsemöte 2022-05-04 godkändes och lades till handlingarna.

§ 85 Uppdragslista

Uppdragslistan från maj gicks igenom och uppdaterades.

§ 86 Uppdragslista sekreterare m flera

Aktuella uppdrag gicks igenom och stämdes av.

§ 87 Skrivelser

Inga skrivelser har inkommit eller skickats.



§ 88 Ekonomisk rapport och budget

Klubbens kassör redogjorde för klubbens ekonomi som är fortsatt god. Balans- och Resultatrapport mailad till berörda 22-06-02 ihop med aktuella kontoutdrag. Diskuterades att det vore en fördel att ha beslutad budget inlagd så att löpande avstämning mot denna kan göras. Kassören kontaktar före detta kassören Ulrica Dahl för eventuell hjälp med detta. Önskemål om att det ackumulerade resultatet för hela året t.om. aktuellt datum skulle användas när balans och resultatrapporter mejlas ut till berörda.

§ 89 Rapporter

• Agility

- Sofia som skulle hålla kurser och var intresserad av att gå instruktörsutbildning har problem med ryggen. Diskuterades möjlighet att hålla kurser för nybörjare ändå inom klubben, eventuellt av sektoransvariga. Lyftes också frågan om att sektorn tillfrågar Patrik Kalmén och/eller Roger Nilsson om intresse/möjlighet att hålla kurser. De skrivna avtalen i samband med deras instruktörutbildning kollas upp av Synnöve Rask.
- Mail har inkommit till styrelsen från medlem om saknade sandsäckar och delbart slalom, samt om avdelning av agilitybanan samt lastpallar som upplevts farliga. Info från sektoransvarig att de efterlysta sakerna finns i skjulet. Nuvarande sektoransvariga har efterlyst inventarielista, men då ingen funnits har man gjort egen utifrån vad som fanns när de började. De nämnda lastpallarna fungerar som skydd för tunnlar och sandsäckar så att de håller sig fräscha. Anna Levin svarar från styrelsen på inkommet mejl utifrån dagens möte.
- Fortsatt arbete med information på anslagstavla nere vid planen, samt på stugan.
- Hemsidesansvarig påminner om tidigare önskan om omformulering av informationen på hemsidan – sektoransvariga får inkomma med textförslag.

• Draghund

- Visby BK är genom Draghundssektionen med i Regionens katalog för Fysisk aktivitet på recept (FaR). Det är en metod inom hälso- och sjukvården som används för att förebygga och behandla sjukdomar genom att stödja till ökad fysisk aktivitet. FaR innebär att man har ett samtal med sin vårdkontakt om hur man kan öka din fysiska aktivitet för att få hälsoeffekter och planen skrivs ner i ett recept. All legitimerad vårdpersonal förskriver FaR. Katalogen kommer att finnas på RF-SISU Gotland, och Region Gotlands hemsida.
- Hunddagiset Tassen och deras dagishundar med förare har fått pröva på draghund och man tror att det blir en del nya medlemmar till klubben.
- Sektorn är i gång och tränar så länge temperaturen tillåter.

• Kök

- Ingen rapport från sektoransvarig
- Elisabeth Lorentzon bemannar köket under elitspår.
- Även rallyn behöver någon som sköter inköp/bemannar köket under sina tävlingar 18-19 juni.



- Rutin behövs för att sektorn bevakar aktuella datum för att försöka lösa bemanning i god tid. Ordförande kontaktar sektorn för att försöka hitta bra arbetsordning, inkluderar aktuella datum för resterande del av året.

- Eva Berggren meddelar att det kommer grillas hamburgare den 16/6 på avslutning öppet hus till självkostnadspris. Hemsidesansvarig lägger ut info på hemsida + fb.

- Angående "festlighet 13/8" - kräftskiva som är planerad. Eva B kan vara med och ordna men behöver fler som hjälper till. Inger anmält möjlighet att hjälpa till. "Save the date" läggs ut på hemsida men mer info behövs från de som anordnar för att nå ut till medlemmar om hur man anmäler sig, kostnad etcetera

- **PR/Info – Hemsida - Medlemsblad**

- Utöver småredigeringar/uppdateringar på hemsida/fb inget större nytt i layout.

- Domänen visbybk.se VAR redan registrerad på klubben (se föregående protokoll) - men med Thomas Tunekvist som kontaktperson och fakturamottagare. Detta är nu ändrat - Anna Levin står nu som kontaktperson och fakturamottagare är inlagt via mail till kassor.visbybk@gmail.com . Fakturan har legat på 458: - senast (och behöver fås med i budget till nästkommande år).

- Vad gäller hemsida har SBK nu öppnat upp för lokalklubbar att ansluta sig till klubbwebben, vilket stod att läsa om i SBK-info som är utskickat, samt på hemsidan här: <https://brukshundklubben.se/om-oss/pr-kommunikation/klubbwebb/information-bestallning-klubbwebb/> där man kan läsa mer om de olika funktioner som finns. Kostnad för klubbwebben är 150:-/månad (1800:-/år) - debiteras i förskott. För 2022 faktureras det antal månader som klubben är ansluten, fr o m 2023 går fakturan ut kvartalsvis. Hemsidesansvarig vet inte vad kostnaden/år för nuvarande hemsidan på WIX är; det är Matte N som står som "ägare" och han har hanterat fakturan via kortbetalning som sedan ersatts av kassören. Hittar inte heller med säkerhet vilken post det är i budget/bokslut. Vill man se hur en lokalklubbs hemsida kan se ut på nya klubbwebben så är Vadstena BK en klubb som successivt börjat lägga in innehåll <https://brukshundklubben.se/om-oss/hitta-din-klubb/sbk-ostergotlands-distrikt/lokala-klubbar/vadstena-brukshundklubb/> .

Se även §90 d).

- **Rallylydnad**

- Förberedelserna till tävlingen fortsätter. Funktionärslistan är klar och starttiderna satta.

- Man önskar att gräset kan vara klippt senast den 16/6 så att man kan börja med förberedelser den 17/6. Då Åke Pettersson är bortrest får man från sektorn kontakta Dick Svennefelt om hjälp, alternativt agiltysektorn, som också har tillgång till och kunskap om klipparen.

- Trasigt hinder är lagat av Åke.

- Ska ta kontakt med kökssektorn för frågan om att fylla på kakor, glass, godis, dricka och annat i köket till tävlingen.

- Fråga om inköp av hamburgare och funktionärsmat, sektorn får kolla med köksansvarig om att låna kort alternativt kund nr för att handla på faktura.

- Via Mona Klasarve har klubben fått förfrågan från Enköpings NW-klubb angående om vi kan anordna en rallylydnadstävling under Gotlandsfestivalen 2023, som de anordnar. Det gäller en dag som det inte är NW som arrangörerna vill ha in något annat och då gärna



Rallylydnad som kan engagera många deltagare. I nuläget finns inga i sektorn som vill fortsätta med detta, man avvaktar svar om det finns några nya eldsjälar som kan dra i detta.

- **Rasutveckling/ Mental**

- MH genomfört 14:e maj med sju hundar beskrivna. Två MH återstår i år. Ordinarie MH 3:e september samt uppfödar-MH 10:e september.
- Sektoransvarig åker på mentalbeskrivarkonferens i Märsta 11 juni, via distriktet.

- **Specialsök**

- Inget att rapportera
- Ordförande har mejlat sektoransvarig om de planerade aktiviteterna utifrån om verksamhetsplanen kommer att genomföras.

- **Stuga**

- Jord har lagts ut/gräs såtts där elkabeln har grävts ner.
- Har lagat ett hinder till rallylydnad.
- Gräsklippning sker en gång i veckan (om vädret tillåter).
- Fällt träd invid stugan – får hämtas av intresserad för ved.

- **Tävling**

- 5 anmälda till spårtävlingen i elitklass den 12 juni.
- Elisabeth Lorentzon ordnar med servering för tävlande och funktionärer, sektoransvarig fixar inköp av funktionärlunch samt caféförsäljning av korv osv.

- **Utbildning/ HUS**

- Utbildningssektorn bjöd in till "sommaravslutning" igår 7/6. Vi var fyra instruktörer som åt lite smörgåstårta och glass med melon. Trevlig kväll med bra samtal och idéer som bollades men hoppas vi kan bli fler till en liknande kväll i höst. I söndags startade Lotta How en valpkurs med 6 deltagare och ytterligare en valpkurs ligger ute för anmälan. Vi har därför behövt göra en ny beställning av Bäst vardag-böcker. Planering av höstens kurser har påbörjats även om det kan vara svårt att sätta datum redan nu.

- **Distriktsmöte**

- Inget möte har hållits sen det senaste.

- **Valberedning**

- Inget arbete pågår ännu.

- **Hundhall**

- Inget nytt. Ordförande kontaktar Grönt Centrum för att efterhöra hur läget är. Gunni Borong har pågående kontakt med Evidensia kring sponsring, men ännu inget svar.

- **Hundungdom**

- Samarbetsavtal upprättat – se § 90c. GHU har just också fått ett bankkonto och hoppas på att börja planera in utomhusträningar på klubben framöver.
- Styrelseprotokoll ska delas mellan klubbarna. Synnöve mejlar vår styrelseförteckning till GHUs sekreterare Elin Kämpe visbyelin@gmail.com

§ 90

Övriga frågor

a) Regler kring att få nyckel till klubbstugan

Påminnelse om hur man gör för att få en nyckel till klubbstugan:

Ansökan görs till klubbens sekreterare med motivering om varför man har behov av en



nyckel. Styrelsen tar sen ett beslut vid nästkommande styrelsemöte om medlemmen får en nyckel eller inte. Dessa nycklar är också belagda med en dispositionsavgift på 200 kr. De som innehar förtroendeuppdrag inom klubben, exempelvis styrelsemedlemmar, sektoransvariga, instruktörer, med flera, behöver inte göra någon ansökan.

b) Bidrag till träningstävling draghund i september

Förfrågan har inkommit till styrelsen på mejl från Carina Pettersson om bidrag till träningstävling.

Beslutades att: då detta inte är budgeterat för så besvarar ordförande mejlet att detta bör kunna finansieras via en mindre startavgift, såsom brukligt är vid liknande arrangemang i andra sektorer.

c) Avtal mellan Visby Bk och Gotlands Hundungdom

Ellen Lindby medverkar på denna punkt. Avtal påskrivet av respektive ordförande – bifogas.

Mejlbeslut: via mejlkonversation inom styrelsen den 18 till den 25 maj så har avtalets formulering godkänts.

d) Ansluta till klubbwebben

Se rapport Hemsida.

Beslutades att: vi ansluter oss så snart som möjligt och successivt bygger upp det innehåll vi vill ha med från gamla hemsidan, så att denna (via WIX) sedan kan sägas upp. Domännamnet visbybk.se kan få peka till den gamla sidan tills vi känner att den nya sidan är "klar" och vi säger upp den gamla - då "pekar vi om" visbybk.se till den nya klubbwebb-sidan. Anna Levin skickar in ansökan till SBK

e) Förfrågan hyra av klubbstuga 16–17/7

Mailförfrågan från medlem om att hyra klubbstuga och tillgång till projektor för föreläsning om spår/lydnad av från fastlandet inbjuden föreläsare. Målgrupp träningsgrupp i Schäferdistrikt Gotland.

Beslutades att: styrelsen förordar att arrangemanget i första hand görs öppet för klubbens samtliga medlemmar att delta utefter ambition om samarbete inom distriktet för att bredda verksamheten på ön för samtliga klubbar. I det fallet behövs förstås ingen hyra avläggas. I andra hand sedvanlig uthyrning enligt gällande taxa. Arrangemanget bokas i kalendern samt ordförande skickar ut svar enligt ovan.

f) Uppföljning verksamhetsplan

Beslutades att: bordlägga frågan till nästa möte pga. allt för många frånvarande från våra sektorer vid mötet.

g) Policy återbetalning kursavgift

Beslutades att: mot läkar-/veterinärintyg sker återbetalning för de tillfällen man inte kunnat delta.

Sen följde en diskussion angående hur vi ska göra då en hund inte kan fullfölja en kurs pga. tex. stress i grupp. I det specifika fallet så har instruktören erbjudit några gånger som ensam deltagare. Men är det verkligen så det ska gå till att en instruktör får ställa



upp utan någon kompensation. Kanske då istället erbjuda privatlektioner mot ersättning om hundägaren är intresserad.

Beslutades att: frågan bordlägges till nästa möte med fortsatt diskussion inom HUS och styrelsen.

h) IGP-skärmar/träning

Fråga från medlem med anledning av klubbens material med skul som är tillhör klubben. Fråga om möjlighet att låna/hyra dessa med anledning av att det upplevs svårt att få till träning på klubben utifrån upplevelsen att träningen inte skulle rymmas med anledning av ljudlighet samt behov av stor plan. Diskussion om vikten av att klubben ska erbjuda träningsmöjligheter för alla olika typer av grenar som SBK har ansvar för.

Beslutades att: klubbens nuvarande tider då skotträning har företräde utökas till företräde även för IGP-träning, måndagar kl. 18-20, torsdagar kl. 17-18 samt söndagar kl. 12-14. Dock gäller precis som förut att kurs- prov- och tävlingsverksamhet alltid har förtur. Informationen läggs ut på hemsida/FB.

i) Instruktörsfondens användning

Beslutades att: frågan bordlägges till nästa möte då kassören var tvungen att lämna mötet innan frågan hann komma upp.

§ 91

Nästa möte

Kommer att vara onsdagen den 10 augusti kl. 19

§ 92

Mötets avslutning

Ordförande Synnöve Rask tackade alla för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet

Justerare

Justerare

Mötessekreterare
Anna Levin

Ordförande
Synnöve Rask

Ledamot
Gunni Borong